From: To:	edwin panel_hs@legco.gov.hk" <panel_hs@legco.gov.hk></panel_hs@legco.gov.hk>
Date: Subject:	Monday, February 06, 2017 10:34AM Re: Written Submission of Proposed Regulatory Framework for Medical Devices LC Paper No. CB(2) 546/16-17(01)
	on of Doctors in Aesthetic Medicine (HK) Ltd (ADAM) currently has more than 180 doctor members mostly practicing in aesthetic medicine.
The propos	ed regulatory framework for medical devices will have a great impact on us.
2. We supp	ort government's proposed regulation of medical devices, since this is
a) a risk bas	sed approach, aiming for protection of public health, while
b) ensuring	our community's continued access to safety use of current and new technologies.
	v that there will be different views on the issue, we will contribute our help in g, balancing and moving on the process.
	豪美容醫生協會 現有超過180名香港醫生會員,大部份從事醫療美容業務.政府將推 養器規管對我們有很大的影響

2. 我們支持政府推出規管醫療儀器, 因為

a) 保障市民健康,減少醫療風險
b) 保障現有及將來引進新技術的醫療儀器的安全使用
3. 我們知道不同持份者有不同意見, 我們樂意平衡各方利益, 推動此法案的完成
Association of Doctors in Aesthetic Medicine (HK) Ltd
Dr Edwin Lau

Chairman